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Abstract (en)
To cut tubular foundation piles (8) under water, an implement (1) with a supporting shaft (3) projecting downwards and at least one cutting or burning
tool (65, 77) connected to this supporting shaft (3) is put onto the top edge of the pile (8) while inserting the supporting shaft (3) into the same
and is then clamped in place by clamping devices (18 to 21), and the cutting or burning tool (65, 77) is turned on the wall of the pile (8) about the
longitudinal axis of the supporting shaft (3). <IMAGE>

Abstract (de)
Zum Abtrennen rohrförmiger Gründungspfähle (8) unter Wasser wird ein Arbeitsgerät (1) mit abwärts vorstehendem Tragschaft (3) und mindestens
einem mit diesem verbundenen Schneid- oder Brennwerkzeug (65,77) unter Einführung des Tragschafts (3) in den Pfahl (8) auf dessen Oberrand
aufgesetzt und dann durch Klemmvorrichtungen (18 bis 21) festgeklemmt und das Schneid- oder Brennwerkzeug (65,77) an der Wandung des
Pfahles (8) um die Längsachse des Tragschafts (3) verdreht.
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